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Datum commissievergadering 12 juni 2017 

 

 

 

Onderwerp:         Statenvoordracht zienswijzen financiële 

                                                     stukken recreatieschappen. 

 

 

De commissie Economie, Energie en Bestuur adviseert om de 

Statenvoordracht te agenderen voor de PS-vergadering van 10 juli 

2017.  De voordracht  is onderwerp van discussie geweest in de 

commissie Economie, Energie en Bestuur van 12 juni 2017. 

De commissie kan zich in meerderheid vinden in de zienswijzen. 

       Zie voor discussie onderstaand het uittreksel uit het conceptverslag 

van die vergadering. 

 

 

Cie EEB 12 juni 2017: 

 

9.a. Voordracht zienswijzen financiële stukken recreatieschappen 

9.a.1. Recreatieschappen: Financiële Jaarstukken Recreatieschap Spaarnwoude 

9.a.2. Recreatieschappen: Financiële Jaarstukken Recreatieschap Twiske Waterland 

9.a.3. Recreatieschappen: Financiële Jaarstukken Recreatieschap Groengebied Amstelland 

9.a.4. Recreatieschappen: Financiële Jaarstukken Recreatieschap Alkmaarder- en Uitgeestermeer (RAU) 

9.a.5. Recreatieschappen: Financiële Jaarstukken Recreatieschap Plassenschap Loosdrecht 

 

Mw. Keur (CDA) kan zich vinden in de zienswijze van GS. De financiële situatie op langere termijn blijft een 

punt van zorg. De provincie doet onderzoek naar een betere onderlinge afstemming van natuur en recreatie 

in de recreatiegebieden, een goed en bruikbaar initiatief ter ondersteuning van de bedrijfsvoering van 

recreatieschappen. Wat is de stand van zaken van het onderzoek van Bureau Tauw en wanneer is het 

beleidsadvies voor Spaarnwoude beschikbaar? Is een dergelijk onderzoek voor alle recreatieschappen nodig? 

Misschien heeft een investering in de oostelijke Vechtplassen een zodanig positief effect voor Plassenschap 

Loosdrecht dat een onderzoek niet meer nodig is. Hetzelfde geldt voor ’t Twiske/Waterland. Zij gaat ervan uit 

dat er verbinding wordt gelegd tussen de door de recreatieschappen ontwikkelde plannen en de op te stellen 

beleidsadviezen en dat de besturen rekening houden met deze beleidsadviezen. Is er een politieke kans van 

slagen van RAUM op het gebied van de ontwikkeling van het erfgoedpark De Hoop en welke rol speelt de 

provincie hierin? 

 

Dhr. Wiesehahn (VVD) leest in de stukken dat er een structurele extra bijdrage voor het groengebied 

Amstelland van 111.000 euro is overeengekomen. Waar is dit bedrag voor nodig en is het niet beter om deze 

verhoging eerst af te stemmen op de uitkomsten van de onderzoeken en de potentiële toekomstige 

verbeteringen? Het is goed nieuws dat de reserves lijken te stabiliseren. Loosdrecht ontvangt 1% 

prijscompensatie en de andere recreatieschappen 0,65%. Vanwaar dit verschil? Naast de indexering wordt de 

participantenbijdrage van Alkmaarder en Uitgeestermeer met 2,5% verhoogd. Wat betekent dit voor de 

provincie in financiële zin? 

 

Mw. De Meij (50plus) vraagt waarom door GS wordt geadviseerd om een nieuwe accountant aan te trekken. 

Zij ondersteunt overigens dit voorstel, want zij heeft de indruk dat de recreatieschappen een positiever beeld 

scheppen dan in werkelijkheid het geval is. De participantenbijdragen worden door enkele recreatieschapen 

verhoogd. Door de begrenzing en door de bescherming van het groen van NNN zijn extra inkomsten voor 

recreatieschappen vrijwel onmogelijk. Wanneer worden de onderzoeken naar deze situatie verwacht? Een 
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positief resultaat van 10.000 euro voor Spaarnwoude is echt minimaal, bij Alkmaarder en Uitgeestermeer is 

sprake van veel achterstallig onderhoud hetgeen tot veel problemen in de toekomst kan leiden. ’t Twiske 

Waterland is eruit gestapt, maar ook hier moeten meer inkomsten gegeneerd worden. Bij Amstelland worden 

veel bezuinigingen op onderhoud en beheer doorgevoerd, dit kan leiden tot problemen in de toekomst.   

 

Dhr. Hietbrink (GL) steunt de voordracht, maar constateert net als de VVD dat sprake lijkt te zijn van een 

trendbreuk, omdat nu wordt gesproken over een structurele verhoging van de participantenbijdrage. GS 

worden gecomplimenteerd met dit voortschrijdend inzicht. 

 

Dhr. De Groot (D66) vindt de situatie bij de recreatieschappen onverminderd zorgwekkend. Hij adviseert het 

onderzoek van Tauw onder alle recreatieschappen uit te voeren, mede met het oog op een ander 

toekomstperspectief. Verbeteringen door gezamenlijk onderhoud zijn mogelijk. Hij sluit zich aan bij de 

gestelde vragen.  

 

Mw. Doevendans (PvdA) stemt in met de zienswijze. Is er een rol voor GS weggelegd bij ’t Twiske waar een 

erfpacht is afgegeven aan Staatsbosbeheer? Dat leidt voor ondernemers tot problemen om in zee te gaan met 

het recreatieschap. 

 

Dhr. Bouberg Wilson (ONH) constateert een zorgelijke situatie door het afnemen van de reserves en uitstel 

van onderhoud en verwacht veel problemen om een duurzaam bestendige begroting op te stellen. Hij vraagt 

waarom GS een aanbesteding voor een nieuwe accountant adviseren. Waar schort het aan om dit advies af te 

geven?  

 

Dhr. Klein (CU/SGP) en dhr. Van Liere (PvdD) sluiten zich aan bij GL.  

 

Gedeputeerde Tekin maakt zich net als de commissieleden ook zorgen. Op 20 september a.s. vindt een 

bijeenkomst plaats die wordt voorbereid door de klankbordgroep. Drie van de vijf rapporten van Tauw zijn 

inmiddels door GS ontvangen, de overige twee worden eind juni verwacht. Voor de bijeenkomst van 20 

september a.s. zullen ook andere provincies uitgenodigd worden die hetzelfde traject al eerder hebben 

doorlopen, zoals Zuid-Holland. Tegen die tijd heeft de Rekenkamer het onderzoek naar Spaarnwoude 

afgerond. In het Natuurbeheerplan 2019 zullen beleidswijzigingen kunnen worden doorgevoerd. Dit plan 

wordt eind 2018 door PS vastgesteld. Ieder schap heeft een plan van aanpak opgesteld, maar in de praktijk 

staan er vaak bestemmingsplannen of de begrenzing NNN in de weg. Daarom moet hier op andere wijze naar 

gekeken worden en dient er meer ruimte te worden gecreëerd, zodat de verdienmodellen daadwerkelijk vorm 

kunnen krijgen. Het erfgoedpark en het bestemmingsplan blijven een ingewikkeld verhaal. Het structurele 

bedrag van 111.000 euro voor Amstelland is onder voorbehoud van goedkeuring door PS met het bestuur 

overeengekomen. Het tekort van 800.000 euro wordt voor 400.000 euro gecompenseerd door verhoging van 

de participantenbijdrage, 250.000 euro wordt inverdiend en 150.000 euro wordt bespaard op het beheer. 

Deze afspraak is onder voorbehoud gemaakt, want PS hebben het budgetrecht. Het verschil in indexatie 

wordt veroorzaakt door een andere locatie en ligging in het RNH-gebied. Loosdrecht ligt in een ander gebied 

in Midden-Nederland. Over de erfpacht worden gesprekken gevoerd met Staatsbosbeheer, waar de 

gedeputeerde af en toe bij aanwezig is. Dezelfde accountant is al tien jaar actief, daarom wordt geadviseerd 

een keer van accountant te wisselen. De vraag van de VVD over de structurele verhoging van 2,5% naast de 

indexering van de participantenbijdrage Alkmaarder en Uitgeestermeer en de gevolgen voor de provincie zal 

schriftelijk beantwoord worden. Wanneer GS geen nadere reactie geven, dan betreft het inderdaad een bedrag 

van 17.268 euro.  

 

De voorzitter concludeert dat de voordracht als bespreekpunt wordt doorgeleid naar de naar de PS-

vergadering van 10 juli 2017 


